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OhÄ¾adne rekonÅ¡trukcie NÃ¡nanskej cesty a vybudovania kruhovÃ©ho objazdu znovu rozhodovali na septembrovom
zasadnutÃ mestskÃ©ho zastupiteÄ¾stva.
V zmysle toho sa nerozhodnÃº o spÃ´sobe financovania veÄ¾kej gigainvestÃcie aÅ¾ dovtedy, kÃ½m sa neuskutoÄ•nÃ verejnÃ©
obstarÃ¡vanie, ktorÃ© poÄ•Ãta s kruhovÃ½m objazdom a aj s verziou bez kruhovÃ©ho objazdu. Iba po tÃ½chto vÃ½sledkoch
rozhodne zastupiteÄ¾stvo o tom, akÃº veÄ¾kÃº pÃ´Å¾iÄ•ku si Å tÃºrovo zoberie na uskutoÄ•nenie.   
V rÃ¡mci interpelÃ¡cie poslancov sa ZoltÃ¡n Csepregi opÃ½tal, preÄ•o skoro poÄ•as celÃ©ho leta smrdela mestskÃ¡ kanalizÃ¡cia,
a Ä•i sÃº informÃ¡cie o tom, Å¾e kedy a ako Ä•asto je systÃ©m Ä•istenÃ½? PrimÃ¡tor sÄ¾Ãºbil pÃsomnÃº odpoveÄ• do tridsiatich dnÃ.
Poslanec LÃ¡szlÃ³ Szigeti tlmoÄ•il Å¾iadosÅ¥ obyvateÄ¾ov, podÄ¾a ktorej obyvateÄ¾ov ulice PetÅ‘fiho ruÅ¡Ã to, Å¾e prevÃ¡dzka
zbernÃ½ch surovÃn sa zaÄ•Ãna uÅ¾ rÃ¡no o siedmej. Nedal by sa zaÄ•iatok pracovnej doby posunÃºÅ¥ na Ã´smu hodinu?
Mesto bude jednaÅ¥ s firmou. Poslanec Jozef SlabÃ¡k upozornil, Å¾e na niektorÃ½ch Ãºsekoch ulice Sobieskeho je vysokÃ¡
burina a Å¾iada dotyÄ•nÃ½ch, aby konali vo veci. PoslankyÅˆa Andrea VitkÃ³ovÃ¡ sa sÅ¥aÅ¾ovala, Å¾e koncom jÃºla, zaÄ•iatkom
augusta poÄ•as vÃkendov na PeÅ¡ej zÃ³ne a v centre mesta zhaslo verejnÃ© osvetlenie uÅ¾ o triÅ¡tvrte na desaÅ¥, Ä•o je v
turistickej sezÃ³ne veÄ¾mi ruÅ¡ivÃ©. PoslankyÅˆa kritizovala aj to, Å¾e mestskÃ© toalety sÃº zriedka otvorenÃ©. Aj na to sa sÅ¥aÅ¾ujÃº
hostia. Imre Nagy, zÃ¡stupca AVE, reagoval nasledovne: â€žVerejnÃ© osvetlenie viackrÃ¡t kontrolovali, vo vedenÃ nenaÅ¡li
Å¾iadnu chybu. Po spomÃnanej ominÃ³znej situÃ¡cii sa to uÅ¾ neopakovalo. Na obsluhu PeÅ¡ej zÃ³ny dali do pohotovosti
elektrikÃ¡ra. ÄŒo sa tÃ½ka otvÃ¡racej doby mestskÃ½ch toaliet, sÃº otvorenÃ© na zÃ¡klade zmluvy AVE s mestom, a to
upravuje aj vÃkendovÃº otvÃ¡raciu dobu. Sviatky zmluva nepredpisuje, nie sÃº zahrnutÃ©. PredÄºÅ¾enÃ¡ otvÃ¡racia doba je
platnÃ¡ poÄ•as mestskÃ½ch podujatÃ.â€œ PrimÃ¡tor JÃ¡n Oravec oznÃ¡mil, Å¾e mesto na budÃºci rok objednÃ¡ otvÃ¡raciu dobu tak,
aby sa toalety mohli pouÅ¾ÃvaÅ¥ poÄ•as vÃkendov, sviatkov, Å¡tÃ¡tnych sviatkov a viac prihliadnu aj na turistickÃº sezÃ³nu.
Poslanec Attila Lengyel sa spÃ½tal, kedy zaÄ•nÃº s realizÃ¡ciou cyklistickej cesty na ulici Sv. Å tefana. Ako vysvitlo, v
sÃºÄ•asnosti prebieha verejnÃ© obstarÃ¡vanie na prÃpravu projektu. HotovÃ½ bude zaÄ•iatkom oktÃ³bra.   
Vo veci mestskÃ©ho rozpoÄ•tu primÃ¡tor poznamenal, Å¾e Å tÃºrovo stojÃ finanÄ•ne dobre. PrÃjmy prevyÅ¡ujÃº vÃ½davky aj preto,
lebo tie, keÄ• sa len dÃ¡, zadrÅ¾ia. ZÃ¡roveÅˆ je Ä•innosÅ¥ vÅ¡etkÃ½ch  mestskÃ½ch organizÃ¡ciÃ zabezpeÄ•enÃ¡.   
Aj keÄ• po jÃºlovom zasadnutÃ samosprÃ¡vy sa v prÃpade obnovy NÃ¡nanskej cesty a vÃ½stavby kruhovÃ©ho objazdu
oÄ•akÃ¡vala veÄ¾kÃ¡ diskusia, zastupiteÄ¾stvo a primÃ¡tor na septembrovom zasadnutÃ zaÄ•ali rozoberaÅ¥ tÃ©mu prekvapivo
hladko a rozvÃ¡Å¾ne. FinanÄ•nÃ¡ komisia bola proti vÃ½stavbe kruhovÃ©ho objazdu, komisia sprÃ¡vy mestskÃ©ho majetku tieÅ¾
neprijala zvÃ½Å¡enie pÃ´vodnej Ä•iastky 852 tisÃc eur investiÄ•nej poloÅ¾ky o Ä•alÅ¡Ãch 50 tisÃc eur. Komisia vÃ½stavby taktieÅ¾
zamietla, aby sa nÃ¡klady zvÃ½Å¡ili na viac ako 900 tisÃc eur (a to navyÅ¡e z Ãºveru, poznÃ¡mka redakcie). Komisia
navrhla, aby Å tÃºrovo vypÃsalo verejnÃ© obstarÃ¡vanie na projekt s vÃ½stavbou kruhovÃ©ho objazdu a bez kruhovÃ©ho
objazdu. O spÃ´sobe financovania sa rozhodnÃº po konkrÃ©tnych vÃ½sledkoch verejnÃ©ho obstarÃ¡vania. MestskÃ¡ rada a
zastupiteÄ¾stvo prijalo v skutoÄ•nosti toto rozhodnutie na septembrovom zasadnutÃ. PrimÃ¡tor JÃ¡n Oravec si myslÃ, Å¾e je to
korektnÃ½ kompromis. PodÄ¾a mestskÃ©ho Ãºradu po uskutoÄ•nenÃ verejnÃ©ho obstarÃ¡vania sa nÃ¡klady na projekt znÃÅ¾ia.
PrimÃ¡tor oznÃ¡mil aj to, Å¾e na uskutoÄ•nenie projektu vyÄ•lenÃ mesto peniaze aÅ¾  z budÃºcoroÄ•nÃ©ho rozpoÄ•tu. HlavnÃ© je to, Å¾e
nebudeme vychÃ¡dzaÅ¥ z teÃ³riÃ a abstraktnÃ½ch Ä•Ãsiel, ale po uskutoÄ•nenÃ verejnÃ©ho obstarÃ¡vania elektronickou
registrÃ¡ciou sa budeme mÃ´cÅ¥ konkrÃ©tne rozhodnÃºÅ¥, Ä•i sa rekonÅ¡trukcia NÃ¡nanskej cesty uskutoÄ•nÃ bez alebo s
kruhovÃ½m objazdom. JÃ¡n Oravec sa pre naÅ¡e noviny vyjadril: â€žNakoÄ¾ko mesto dostalo veÄ¾mi vÃ½hodnÃº bankovÃº
ponuku, oplatÃ sa na budÃºci rok v spojitosti s NÃ¡nanskou cestou zamÃ½Å¡Ä¾aÅ¥ nad tÃ½m, Ä•i mÃ¡ mesto vloÅ¾iÅ¥ vlastnÃ©
peniaze do projektu, alebo nÃ¡klady kryÅ¥ iba z Ãºveru.â€œ  
Na zasadnutÃ zastupiteÄ¾stva rozhodli aj o rozdelenÃ financiÃ civilnÃ½m organizÃ¡ciÃ¡m a inÅ¡titÃºciÃ¡m z fondu dotÃ¡ciÃ.
OhÄ¾adne toho veÄ¾a diskutovali o tom, akÃ½m spÃ´sobom a ako by bolo treba upresniÅ¥ Å tatÃºt fondu kultÃºry, aby sa v
Å¾iadnom prÃpade nestalo to, Å¾e danÃ¡ organizÃ¡cia, zdruÅ¾enie, zvÃ¤z pÃ½ta peniaze, odsÃºhlasia im ich na konkrÃ©tne
podujatie, ale napriek tomu mÃ¡ z podujatia Å¾iadateÄ¾ komerÄ•nÃ½, finanÄ•nÃ½ zisk. Z uvedenÃ©ho dÃ´vodu v blÃzkej
budÃºcnosti zmenia Å¡tatÃºt kultÃºrneho fondu. TÃ½kajÃºci sa materiÃ¡l vrÃ¡tili mestskÃ©mu Ãºradu na prepracovanie.  
ÄŽalej je istÃ©, Å¾e sa chystÃ¡ monografia, ktorÃ¡ spracovÃ¡va histÃ³riu Å tÃºrova aÅ¾ po koniec dvadsiateho storoÄ•ia. ÄŒi na to
vypÃÅ¡u literÃ¡rny konkurz, alebo autora, autorov vyberÃº inÃ½m spÃ´sobom, eÅ¡te mestskÃ© zastupiteÄ¾stvo nerozhodlo.
Komisia kultÃºry na podnet poslanca  Jozefa SlabÃ¡ka sa vÃ¡Å¾ne zaoberÃ¡ otÃ¡zkou. Pokrok sa oÄ•akÃ¡va na jar budÃºceho
roku. DetskÃ©mu domovu odsÃºhlasilo mestskÃ© zastupiteÄ¾stvo 1300 eur na Vianoce. Na MajstrovskÃ¡ sveta a EurÃ³py
rÃ½chlostnÃ½ch motorovÃ½ch Ä•lnov, ktorÃ© sa uskutoÄ•nili v Å tÃºrove, odsÃºhlasili dotÃ¡ciu 2500 eur. 
Na zasadnutÃ zastupiteÄ¾stva rozhodli aj o zmene Ä•lenov kultÃºrnej komisie. Aj do finanÄ•nej komisie sa dostala novÃ¡
Ä•lenka. PodÄ¾a toho sÃº novÃ½mi Ä•lenmi kultÃºrnej komisie: Monika BenyÃ³, Marta Nagy a ZoltÃ¡n Nemes. Novou Ä•lenkou
komisie financiÃ a plÃ¡novania rozpoÄ•tu sa stala Silvia MenyhÃ¡rtovÃ¡.  
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